



## **APEX INTERNATIONAL ENERGY OPENS OFFICES IN CAIRO AND HOUSTON**

Cairo, Egypt and Houston, Texas (October 25, 2016)—Apex International Energy ([www.apexintl.com](http://www.apexintl.com)), a new independent oil and gas exploration and production company focused on Egypt, is pleased to announce that it has opened offices in Cairo, Egypt and Houston, Texas.

Apex International Energy plans to build an exploration and production business of scale through asset acquisitions and capital investments in drilling, infrastructure and production enhancement to deliver long-term profitable growth in production and reserves. Apex International Energy will also pursue farm-in transactions and participate in new concession bid rounds. Apex has a clear focus on Egypt and over time may expand into other countries in the Middle East and North Africa as attractive opportunities present themselves.

Roger B. Plank, founder and Chief Executive Officer of Apex International Energy, commented, “With significant funding in place and the launch of our two offices, Apex is now in a position to acquire and develop E&P assets. We have made Egypt our top priority place to invest and are actively involved in the current concession bidding round and evaluating a number of interesting acquisition opportunities. We are pleased with the level of interest that has been shown in Apex to date and look forward to building a substantial E&P business.”

Thomas M. Maher, President and Chief Operating Officer of Apex International Energy, said, “I am delighted that we are now present on the ground with local and growing teams in Cairo and Houston, two of the most important cities in the global oil and gas industry. We are currently working closely with government and local third parties in Egypt as we take an active role in developing our business and network of relationships in the region. We believe that our strong team, excellent technical skills and commitment to Egypt will position us as a partner of choice.”

\*\*\*

### **About Apex International Energy**

Apex International Energy is a new independent oil and gas exploration and production company focused on Egypt backed by Warburg Pincus, a global private equity firm focused on growth investing. Apex International Energy plans to build an exploration and production business of scale through asset acquisitions and capital investments in drilling, infrastructure and production enhancement to deliver long-term profitable growth in production and reserves. Apex International Energy will also pursue farm-in transactions and participate in new concession bid rounds.

For more information, please visit [www.apexintl.com](http://www.apexintl.com).

### **About Warburg Pincus**

Warburg Pincus LLC is a leading global private equity firm focused on growth investing. The firm has more than \$40 billion in private equity assets under management. The firm’s active portfolio of more than 120 companies is highly diversified by stage, sector and geography. Warburg Pincus is an

**ACQUIRE PRODUCE EXPLORE**



experienced partner to management teams seeking to build durable companies with sustainable value. Founded in 1966, Warburg Pincus has raised 15 private equity funds, which have invested more than \$58 billion in over 760 companies in more than 40 countries. For more than two decades, Warburg Pincus has invested or committed over \$13 billion across more than 75 energy investments around the world with a focus on upstream, midstream and downstream oil and gas; energy services and technology; power generation and transmission; alternative energy and renewables; and mining and metals. Notable investments include Antero Resources (NYSE: AR), Bill Barrett Corporation (NYSE: BBG), Broad Oak Energy, Encore Acquisition Company, Kosmos Energy (NYSE: KOS), Laredo Petroleum (NYSE: LPI), MEG Energy (TSX: MEG), Newfield Exploration (NYSE: NFX), Spinnaker Exploration and Targa Resources (NYSE: TRGP, NGLS).

The firm is headquartered in New York with offices in Amsterdam, Beijing, Hong Kong, London, Luxembourg, Mumbai, Mauritius, San Francisco, São Paulo, Shanghai and Singapore. For more information please visit [www.warburgpincus.com](http://www.warburgpincus.com).

## **Contacts**

### **Apex International Energy**

#### **US**

Glenn Joyce

[glenn.joyce@apexintl.com](mailto:glenn.joyce@apexintl.com)

#### **Cairo**

Dalal Hanno

[dalal.hanno@apexintl.com](mailto:dalal.hanno@apexintl.com)

 ACQUIRE PRODUCE EXPLORE

## شركة أبكس انترناشيونال انيرجي تفتتح مقرها في القاهرة و هيوستن

القاهرة-(ج.م.ع) و هيوستن (الولايات المتحدة ، تكساس) في ( 25 اكتوبر 2016)

شركة أبكس انترناشيونال انيرجي [www.apexintl.com](http://www.apexintl.com) بصفتها شركة مستقلة لاستكشاف و إنتاج الغاز و البترول

و التي تركز جهودها على مصر و يسرها أن تعلن أنها قد افتتحت مكاتبها في القاهرة و هيوستن.

تسعى شركة أبكس انترناشيونال انيرجي للخوض في مجالى الإستكشاف و الإنتاج من خلال الإستحواذ على أصول و أستثمارات رأس المال في مجالات الحفر، و البنية التحتية، و تعزيز الإنتاج لتحقيق نمو مثمر على المدى الطويل في إنتاج البترول و الاحتياطي، و كذلك سوف تخوض في معاملات الشراكة و تشارك في مناقصات منح الإمتيازات، و تكرر أبكس اهتمامها للعمل في مصر و مع مرور الوقت تتطلع للتوسع في دول الشرق الاوسط و شمال افريقيا في حال وجود فرص سانحة.

أوضح روجر بلانك المؤسس و المدير التنفيذي لشركة أبكس انترناشيونال انيرجي أن " الشركة أصبحت مؤهلة للحصول على أصول الإستكشاف و الإنتاج و تطويرها من خلال التمويل المادى القوى و توظيفه بالشكل الصحيح بجانب إطلاق مكتبين العمل بالقاهرة و هيوستن، و لقد جعلنا لمصر الأولوية في استثمار اتنا و ها نحن الآن نخوض في مناقصات منح الامتيازات و نعمل على تقييم عدد من الفرص المتاحة، و لقد أسعدنى مدى الاهتمام الموجه إلى شركة أبكس حتى الآن و أتطلع لبناء عمل حقيقي في مجالى الاستكشاف و الإنتاج".

كما أضاف توماس ماهر، رئيس الشركة و الرئيس التنفيذي للعمليات انه " يسعدنى وجود كيان أبكس حاليا على أرض الواقع بفرق محليه و متناميه في القاهرة و هيوستن كمدينتين من أكبر مدن العالم في صناعة الغاز و البترول، كما نعمل جنبا إلى جنب مع الحكومة المصرية و شركاء محليين كطرف ثالث في القاهرة، بالإضافة إلى اننا نقوم بعمل فعال في تطوير العمل من خلال دائرة علاقاتنا في المنطقة، و على هذا نحن نعتقد ان فريقنا القوى ذو تقنيات فنية متميزة بجانب التزامه سيجعل أبكس الشريك المفضل".

### حول أبكس:

أبكس شركة جديدة مستقلة لإنتاج و إستكشاف الغاز و البترول، ذو إهتمام منصب على العمل في مصر، و مدعومه من أربورغ بينكوس؛ و هي شركة أسهم خاصة على مستوى العالم متخصصة في النمو الإستثمارى. و تخطط شركة أبكس للخوض في مجالى عمل الاستكشاف و الإنتاج في المنطقة من خلال الحصول على الاصول و استثمارات رأس المال في الحفر، و البنية التحتية، و تعزيز الإنتاج من أجل تحقيق نمو مثمر على المدى الطويل في إنتاج البترول و الاحتياطي، كما تسعى أبكس للحصول على الشراكة و المشاركة في مناقصات منح الامتيازات.

△ACQUIRE PRODUCE EXPLORE



للمزيد من المعلومات برجاء زيارة ([www.apexintl.com](http://www.apexintl.com)).

## حول اربورغ بينكوس:

اربورغ بينكوس شركة تمويل عالمية رائدة ذات مسؤولية محدودة و تختص في النمو الاستثماري، لدى الشركة نحو 40 مليار دولار كأصول لاسهم خاصة، و في محفظة الشركة يوجد أكثر من 120 شركة بأنشطة متنوعة حسب: المرحلة، او القطاع، او الموقع الجغرافي.

و تعد اربورغ بينكوس شريك ذو خبرة واسعة لاي فريق إداري يسعي لتأسيس شركات طويلة الأمد ذات قيمة مستدامة. تأسست الشركة عام 1966 و جمعت 15 تمويل خاص و هذه التمويلات أستثمرت أكثر من 58 مليار دولار في 760 شركة مختلفة في أكثر من 40 دولة. و لأكثر من 20 عاما استثمرت اربورغ أكثر من 13 مليار دولار في أكثر من 75 أستثمار في مجالات الطاقة حول العالم مع التركيز على: الاستكشاف و الإنتاج و عمليات التكسير و التوزيع للغاز و البترول و خدمات الطاقة، و التكنولوجيا لتوليد الطاقة و نقلها سواء طاقة متجددة أو بديلة، و كذلك أنشطة التعدين و المعادن.

و يعد من أهم استثمارات اربورغ : شركة انتيرو ريسورسز، و شركة بيل باربيت، و شركة برود أوك انيرجي، و شركة أنكور، و شركة كوزموس انيرجي، و شركة لاريدو بتروليوم، و شركة ميج انيرجي، و شركة نيو فيلد اكسبلوريشن، و شركة سبيناكير اكسبلوريشن، و شركة تارجا ريسورسز.

الشركة مقرها في نيويورك و لها مكاتب في كل من: امستردام، و بكين، و هونج كونج، و لندن، و لكسمبورغ، و مومباي، و موريشيوس، و سان فرانسيسكو، و سان باولو، و شنغهاي، و سنغافورة.

للمزيد من المعلومات برجاء زيارة: [www.warburgpincus.com](http://www.warburgpincus.com).

للتواصل:  
شركة أبكس

في الولايات المتحدة:

جلين جويس

[glenn.joyce@apexintel.com](mailto:glenn.joyce@apexintel.com)

القاهرة:

دلال هنو

[dalal.hanno@apexintl.com](mailto:dalal.hanno@apexintl.com)

△ ACQUIRE PRODUCE EXPLORE